
 
 

UDVALG:   HB-møde    

DATO:   2. december 2024   

TID:  17.15 – 19.15 

STED:  Bestyrelsen 

DELTAGERE: Ulrik R., Mikkel, Torben, Ulrik G, Birgitte, Henrik, Kim, Hasan og Steen 

AFBUD:    

KOMMENTARER:  

 
 
Dagsorden HB-møde  
 

1. Orientering formanden v/Ulrik (10 min.) 
 
2. Orientering forretningsfører v/Steen (10 min.) 

 
3. Regnskab 2024 v/TJK (10 min.) 

 
4. Budget 2025 v/TJK (25 min.) BILAG 1-4 

 
5. Status Sportscaféen v/Steen (10 min.) 

 
6. Generalforsamling 2025 v/alle (10 min.) 

 
7. Nyt fra afdelingerne v/afdelingsformænd (25 min.) 

 
8. Møder 2025 v/alle (10 min.) 

 
9. Evt. v/alle (10 min.) 

 
 

Referat 
 

1. Orientering formanden v/Ulrik  
 
UR orienterede om at der er dialog med en virksomhed i forhold til et potentielt stort samlet 
sponsorat hos os og AB A/S 
 
 

2. Orientering forretningsfører v/Steen  
 
SRJ orienterede om at 
- Torben er startet i driftsteamet 1. december 
- Der er afholdt katteudstilling i hallen denne weekend 

 



 
3. Regnskab 2024 v/TJK  

 
TJK redegjorde for status på regnskabet for indeværende år, som forventes at lande på et meget fint 
resultat. 
 
 

4. Budget 2025 v/TJK - BILAG 1-4 
 
Der var ikke så meget nyt ift. afdelingsbudgetterne, som generelt set ligner det vi har kendt fra i år.  
 
TJK redegjorde for udfordringerne i fodboldafdelingen, relateret til akademiet.  
 
Dernæst blev budgettet for fællesdrift gennemgået og tilrettet.  
 
Budgettet blev herefter godkendt i sin helhed.  
 
 

5. Status Sportscaféen v/Steen  
 
Mads Malec har indgået aftale med AB om forpagtning af Sportscaféen fra 1. februar 2025.  
 
Der er fremsat forslag om ændret navn til Skovbrynet Café og Restaurant. Hovedbestyrelsen bakker 
op om dette.  
 
Der er fremsat forslag om fælles afskeds- og velkomstreception for afgående og tiltrædende 
forpagtere tirsdag d. 28. januar, hvilket der var opbakning til.  
 
 

6. Generalforsamling 2025 v/alle  
 
Der blev drøftet eventuelle punkter til den kommende generalforsamling, der samtidigt blev fastlagt 
til tirsdag d. 11. marts 2025 kl. 19.00 i sportscaféen. TJK sørger for dirigent.  
 
KR nævnte efterfølgende at de unge der eksempelvis skal på efterskole, bør have mulighed for at gå 
på frikontingent eller nedsat kontingent, så spillerne fastholdes i klubben. Dette var der enighed om – 
MG og KR arbejder videre med det inden næste møde. HT nævnte det er vigtigt løsningen også vil 
virke i holdsport, hvorfor administrationen skal tages med i det videre arbejde.   
 
UR nævnte et forslag om oprettelse af en kulturklub for det ældre segment, på tværs af afdelinger. 
Der var opbakning til ideen, der forventes drevet af målgruppen selv, og som kan bringes til 
orientering på den kommende generalforsamling. 
 
 

7. Nyt fra afdelingerne v/afdelingsformænd  
 
Hasan orienterede om status i cricketafdelingen 
- Ungdoms DM til marts i AB-hallen 
- AB cup afvikles 15. december også i AB-hallen 
- Ny tøjaftale er på vej 
- Der arbejdes med tilpasning af strategiplaner 



 
Birgitte orienterede om status i håndboldafdelingen 
- AB julecup nærmer sig med over 100 tilmeldte hold, mod 72 sidste år.  
- Handlingsplaner er tilrettet ift. vækststrategien 
- Der ønskes en drøftelse af fordeling af omklædningsrummene som er for alle medlemmer. 

Birgitte vender tilbage med defineret behov/ønsker.  
 
Henrik orienterede om status i tennisafdelingen 
- Der er etableret nyt LED udendørs tennisbelysning på bane 3 og 5, så det vil være dejligt også 

at få etableret RED+ vinterbaner på AB 
- Sportslig fin status i seniorafdelingen 
- Der er styr på økonomien 
- Organisationen skal styrkes med flere involverede frivillige 
- Der er fokus på medlemsvækst i forskellige segmenter, herigennem via udvalgte skoler 
- Der er vækst i ungsenior-segmentet med ca. 20 nye medlemmer 
- Der er bevilget 15 mio. til overdækning af tennisbaner i gladsaxe  

 
Kim orienterede om status i fodboldafdelingen 
- Seniorafdelingen træner sammen henover vinteren  
- Akademiholdene har gjort det over forventning sportsligt 
- Akademiet trækker mange ressourcer ud af fodboldafdelingen 
- Der er afholdt Lundberg dag i lørdags, hvor tidspunktet er til overvejelse næste år 
- Jule banko forsøges som noget nyt 13. december 
- Tor, Baadsgaard og Victor Thygesen stopper i bestyrelsen, og nye kræfter skal findes 
- KR spurgte til infoskærm, da nuværende løsning ikke er optimal. MG og SRJ arbejder videre 

 
 

8. Møder 2025 v/alle  
 
Der skal fastlægges møder med samme terminer som i år via doodle 
 
 

9. Evt. v/alle  
 
Intet at bemærke. 
 
 
 
 


